
BESLUITENLIJST PRESIDIUM d.d. 18 januari 2017

Aanwezig: de heer M.J. van Lavieren (vice voorzitter), de heer H.F. Verweij (plv. lid), de heer J.R.
Pardo Kruidenier (lid), de heer T. Stam (lid), de heer B.W. de Leeuw (lid), de heer U. Oflaz (lid), de
heer A.C. Strop (lid), de heer A. Kraijo (wethouder), mevrouw I.M. de Gruijter (griffier)
Afwezig m.k.: de heer J.G.A. Paans (vz), de heer F.C. de Gier (lid)

Opening

1 Opening en vaststellen agenda
Besluit
De vice voorzitter van de raad heet iedereen welkom en opent de vergadering. Vanwege
de aanwezigheid van wethouder Kraijo, wordt de agenda aangepast. De
werkbijeenkomst Werelderfgoed Kinderdijk zal niet bij de rondvraag worden behandeld,
maar direct na vaststellen van de agenda.  

2 Vaststellen verslag 7 december 2016
Besluit
Naar aanleiding van punt 6 (raadsvoorstel opheffen geheimhouding) vraagt de heer
Pardo Kruidenier naar de stand van zaken omtrent de afstemming van een dossier
(wethouder Verheij met de heer Strop). Die afstemming is nog niet geweest, dit wordt in
gang gezet. Het verslag wordt vastgesteld.

Komende raadsronde

Het presidium oordeelt of de stukken rijp zijn voor besluitvorming en stelt de agenda's voor de
komende raadsronde vast.

3 Agendas komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Commissie Grondgebied: raadsvoorstel gewijzigde vaststelling bestemmingsplan
Parapluherziening geluid aan de Noord Alblasserdam wordt als ingekomen stuk
geagendeerd. De raadsinformatiebrief Centrum-Dijklint wordt als bespreekstuk op de
agenda geplaatst. Commissie Bestuur en Samenleving: De agendapunten 10, 11 en 12
(rib Prostitutienota, actualisatie lokaal drugsbeleid en rib stand van zaken Dienstverlening
Drechtsteden)worden als bespreekstukken geagendeerd.

4 Stukken komende raadsronde
Samenvatting besluit:
Alle stukken worden behandeld in de commissies Grondgebied en Bestuur/Samenleving.
Aansluitend aan de commissies zal direct een hamerraad worden belegd, waarin stukken
(afhankelijk van de behandeling en uitkomst van de commissies) worden geagendeerd.

Bespreekstukken
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5 Mededelingen burgemeester
Besluit
De mededelingen (schriftelijk aangeleverd wegens afwezigheid van de
burgemeester) worden ter kennisgeving aangenomen.

Sluiting

6 Rondvraag
Besluit
Wethouder Kraijo is aanwezig in de vergadering om een toelichting te geven over de
bijeenkomst over werelderfgoed Kinderdijk. De gezamenlijke bijeenkomst met de
gemeenteraad van Molenwaard gaat niet door maar zal later dit jaar worden
georganiseerd. De al gereserveerde datum van 1 februari wordt nu benut voor een
bijeenkomst voor de gemeenteraad van Alblasserdam (toelichten voortgang/stand van
zaken). 
Namens wethouder Verheij brengt wethouder Kraijo nog een ander onderwerp naar
voren, hij geeft een korte toelichting op een gebiedsontwikkeling en stelt voor hier met de
raad in beslotenheid (commissie Grondgebied) over door te praten; het presidium stemt
hier mee in.
BIO presentatie evaluatie tweejarig uitvoeringsprogramma WMO: het presidium verwacht
dat het onderzoeksrapport een goed beeld zou moeten geven en vraagt of er dan
noodzaak is om een bijeenkomst te organiseren. Is het bijvoorbeeld mogelijk om
informatie via een raadsinformatiebrief geleverd te krijgen, die dan vervolgens behandeld
kan worden in commissieverband. Griffier stemt dit ambtelijk af.
Vervolg Klokradio: het presidium ondersteunt de voortgang van het programma en zal
onderwerpen én raadsleden aandragen voor de komende uitzendingen.
De griffier meldt dat gesproken is over het beleid omtrent het plaatsen van een
overlijdensadvertentie in de Klaroen, bij overlijden van (oud)raadsleden/wethouders. De
afdeling communicatie en de griffie zullen de advertenties in de Klaroen doornemen, aan
de fracties wordt gevraagd om informatie te delen met de griffie, zodat er adequaat
gehandeld kan worden (contact met nabestaanden/familie om af te stemmen of er
behoefte is aan een advertentie namens het gemeentebestuur of medeleven
anderszins).
De heer de Leeuw signaleert dat ingekomen stukken vaker als bespreekstuk op de
commissie agenda's komen. Het presidium is van mening dat dit mogelijk moet blijven,
maar dat dit beperkt moet blijven tot het stellen van enkele verdiepende vragen
(technische vragen vooraf stellen).
De heer Pardo Kruidenier geeft aan de bijdrage van de gemeenteraad aan de
gemeentepagina in de Klaroen te missen. De Blik op de Raad is enige tijd geleden
geschrapt, daar zou een andere opzet voor gezocht worden. Vraag aan de afdeling
communicatie om te komen met een voorstel. Indien dit niet mogelijk is, zou het
presidium de Blik weer willen invoeren.

7 Sluiting
Besluit
De vice voorzitter dankt de aanwezigen en sluit om 20.30 uur de vergadering.
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